
Zápis z výroční členské schůze Středočeské pobočky
klubu německých ovčáků ze dne 19.6. 2021v Kolíně

Přítomno:   50 členů dle prezenční listiny 
Omluveni: dle prezenční listiny 

1) Členskou schůzi zahájil v 11.00 hod. předseda Jiří Mach přivítáním přítomných a
     minutou ticha za zesnulého předsedu Ing. Jiřího Novotného.  
2) Proběhla volba návrhové komise, do které byli navrženi Marcela Dušková, 
Gabriela Vaníčková a Lucie Kopecká. Zapisovatelkou byla zvolena Alena Sankotová.
Hlasování: pro 50  proti 0 zdržel se 0  
Usnesení: členská schůze schválila návrhovou komisi ve složení: Marcela Dušková, 
Gabriela Vaníčková a Lucie Kopecká, zapisovatele Alenu Sankotovou 
3) Schválení programu
     hlasování: pro 17 proti 31 zdržel se 2
     členská schůze program neschválila 
Členská schůze odsouhlasila změnu programu v následujícím znění:
          1. Zahájení
          2. Volba návrhové komise a zapisovatele

3. Schválení programu - Změna bodů programu
4. Zpráva revizora 
5. Zpráva funkcionářů v pořadí: Jiří Mach, Martina Ciprová a Renata Machová
     Angelovová  
6. Diskuze
7. Otázky členů 
8. Vyslovení nedůvěry výboru pobočky 
9. Úkoly pro výbor 

4)  Zpráva revizora
 Zpráva revizora J. Hrušky   

o Nebyla písemně vypracovaná. Jednatelka sdělila revizorovi, že je jeho 
povinností předložit zprávu písemně, která je součástí zápisu a že zprávu 
požaduje dodat k zápisu písemnou formou v přesném znění, ve kterém byla 
zpráva členské schůzi sdělena. 

o Revizor seznámil členskou schůzi s tím, že došlo ke zpronevěře hotovosti 
z pokladny i z běžného účtu středočeské pobočky v celkové výši 109.211,- Kč, 
kterou zpronevěřila pokladní středočeské pobočky V. Heckrová. Současně 
sdělil, že pokladní na zmíněnou částku uznala písemně svůj dluh. Revizor 
uvedl, že celou záležitost předal začátkem června na státní zastupitelství. 

5) Zpráva funkcionářů v     pořadí: předseda pobočky, jednatel pobočky, člen   
výboru

o Zpráva předsedy J. Macha 
 Předseda podrobně seznámil členskou schůzi s přesnou časovou osou, 

jak postupoval on sám a jednatelka v kauze zpronevěry hotovosti. 
Vysvětlil, že byl on sám a jednatelka požádáni zesnulým předsedou o 
pomoc s řešením situace (zpronevěra financí, účetních dokladů a 
výpisů z účtu) a požádal je o spočítání přibližného dluhu, protože 
přesný dluh se díky zpronevěře účetních dokladů a výpisů z účtu nedá 



spočítat. Současně zesnulý předseda požádal o to, aby se tyto 
informace prozatím nešířily na veřejnost do doby, než budou známy 
konkrétní čísla a částky. 

o Zpráva jednatelky pobočky Ing. M. Ciprové
Za obvyklé situace jednatel zprávu nepodává, ale vzhledem k okolnostem 
jednatelka pouze ústně doplnila zprávu předsedy o to, že dluh se skládal 
z přijatých částek od chovatelů a organizátorů chovatelských akcí a dalších 
příjmů. Současně se zohledňovaly i výdaje. Oznámila, že to byla mravenčí práce, 
která se nedala urychlit. A že ráda odpoví na jakékoli dotazy v diskuzi. 

o Zpráva členky výboru bývalé KPCH R. Machové Angelovové 
 Členka výboru sdělila členské schůzi svůj postoj k celé situaci, 

oznámila, že ve výboru je špatná komunikace, že nedostávala  
odpovědi na emaily v době, kdy byla zastupující předsedkyní. Dále 
si stěžovala, že nebyla přizvaná k jednáním s J. Novotným v 
začátku letošního roku, kdy se část výboru scházela kvůli 
zpronevěře peněz a chtěla znát důvod proč. Předseda pobočky jí 
sdělil, že nebyla přizvána na výslovnou žádost J. Novotného. Navíc 
v tu dobu nebyla členem pobočky pro nezaplacené členské 
příspěvky na rok 2021. Členka výboru odpověděla, že částku 
poslala na neexistující účet. Dále členka výboru oznámila členské 
schůzi, že je spojovaná s vzniklým dluhem pobočky. Sdělila, že 
čestně prohlašuje, že s vzniklým dluhem nemá nic společného a 
toto čestné prohlášení přikládá k zápisu. 

Zprávy jsou přiloženy k zápisu, kromě zprávy revizora J. Hrušky a zprávy členky výboru, 
bývalé KPCH R. Machové Angelovové, která jí neodevzdala.
Členská schůze bere zprávy na vědomí.
6) Diskuze: 

1.) Členská schůze požádala o zveřejňování všech zápisů ze schůzí na webových 
stránkách středočeské pobočky, a to nejdéle do 10 dnů od konání schůze.

Hlasování: 
Pro: 50

 Usnesení: členská schůze schvaluje zveřejňování zápisů z výborových i 
výročních členských schůzí na webových stránkách pobočky, a to beze jmen, 
nejpozději do 10 dnů od konání schůze.

2.) Vzhledem k tomu, že středočeská pobočka nemá právní subjektivitu, požádala 
členská schůze o její přidělení požádáním vedení ČKNO.

Hlasování: 
Pro: 50 

 Usnesení: členská schůze souhlasí s požádáním vedení ČKNO o právní 
subjektivitu pro Středočeskou pobočku ČKNO. Pověřen tímto úkolem je 
revizor pobočky, a to písemnou formou do 10 dnů od konání schůze.

             3.) Revizor J. Hruška uvedl, že zneplatňuje výborou schůzi z 1.6. 2021 na Dobříši a 
na dotaz J. Macha jakým právem a z jakého důvodu, citoval několik informací z 
emailu od ÚPV MUDr. Jiřího Tichého. Nadále uvedl, že veškeré výsledky výborové 
schůze z 1.6. jsou platné – kooptace dvou členů výboru, změna osoby KPV, volba 
nového předsedy, ale osoba KPCH je nedotknutelná a musí v ní zůstat R. Machová 
Angelovová. A také to, že M. Štochlová nemůže zastávat funkci KPCH, protože 
nevykonávala minimálně 5 let funkci OPCH.   

7) Otázky členů Středočeské pobočky ČKNO 
Jednotliví členové kladli své dotazy jak revizorovi tak výboru pobočky. 



V 15:20 odešlo 6 lidí a počet členů se ponížil na 44.

8) Vyslovení nedůvěry výboru 

Členská schůze navrhla, z důvodu špatné komunikace mezi členy výboru, a na základě 
vydané petice částí členů středočeské pobočky, hlasovat o vyslovení nedůvěry výboru. 
Někteří členové schůze současně se členy výboru o petici nevěděli a dotazovali se, z jakého 
důvodu obdrželi petici jen někteří členové pobočky. Na dotaz nebylo autory petice 
smysluplně odpovězeno. O vyslovení nedůvěry členská schůze hlasovala. 
Hlasování: 
Pro: 28
Proti: 7
Zdrželo se: 9

 Usnesení: členská schůze vyslovila nedůvěru výboru Středočeské pobočky 
ČKNO. Výbor bude nadále pracovat v demisi do volební schůze ve složení 
stejném jako doposud, pouze současná členka výboru bude vykonávat zpět 
funkci KPCH a současná KPCH bude zpět vykonávat funkci členky výboru. 
Předat informaci na vedení ČKNO písemnou formou, a to do 10 dní je 
pověřen revizor pobočky. 

9) Úkoly pro výbor 

Členská schůze zadala výboru středočeské pobočky zajistit termín členské volební schůze, a
to na září 2021 v Podlesí u Příbrami. Pátek od 17.00 hod. Termín bude upřesněn. 
HLASOVÁNÍ: 
Pro: 44 

 Usnesení: výbor pobočky zajistí termín volební schůze středočeské pobočky 
na měsíc září 2021. Místo konání schůze bude v Podlesí u Příbrami. 

10. závěr

Zapsala dne: 20.6.2021 
Alena Sankotová


